



# Dansk Told & Skatteforbund

## Kreds I (Nord)

### Referat til KB-møde

<b>Mødedato:</b>	Torsdag den 10. september 2020
<b>Mødetidspunkt:</b>	kl. 10.00 – 11.30 afbrudt af repræsentantskabsmøde og genoptaget 12.45 – 13.45
<b>Mødested:</b>	Via Teams
<b>Deltagere:</b>	KB Kreds I (Nord)
<b>Afbud:</b>	Jan Mogensen, Marianne Ravn, Nini Teisen og Helle Lundquist.
<b>Mødeleder/referent:</b>	Charlotte og Tine
<b>Ordstyrer</b>	Charlotte

#### Dagsorden:

<b>1. Velkomst</b>	
<b>2.</b>	Referat fra KB-møde, den 13. august 2020 godkendes på næste ordinære møde. Udskydes til næste møde
<b>3. Godkendelse af dagsorden</b>	Ingen yderligere punkter
<b>4. Kreds I Nord interne anliggende</b>	<b>1. Seneste nyt fra husene – bordet rundt</b> <b>Horsens:</b> Der er ikke sket så meget i Horsens siden sidst.  Flytningerne til Fredericia har dog betydet at der pr. 1/9-20 er startet en del nye i Borgere enhederne. Så der er gang i oplæringen af nye kollegaer.

Og for at blive ved Fredericia så begynder min enhed at rykke derned allerede fra 6/10-20. Da det er tættere på Tines hjem, så har Tine valgt at være en af de første. Det betyder også at dagene i Horsens er talt, og vi er i gang med at skal finde en ny TR som kan bistå Tanja. Og da vi ikke har mulighed for at samle alle medlemmer pga. Covid-19, så kommer det til at ske via mail. Dette gør, at det måske bliver sværere at få nogen til at melde sig.

**Thisted:** Der sker heller ikke meget i Thisted.

Vandet lugter stadig, så vi har flaskevand.

Der er lige startet godt 20 nye kollegaer, og der er opslag efter 5 yderligere.

Vi er meget glad for kantinen, og for madens kvalitet, men meget er stift og informationsniveauet er lavt. Der bliver rykket for det første møde i Kantineudvalget.

**Hjørring:** Sidste nyt fra Hjørring er at der 1/9 er startet 23 nye.

Og der er opslag af 7 til hvidvaskcentret, hvor der også er startet en ny funktionsleder, som kommer fra Nordjyllands politi.

Vi har heldigvis ikke haft coronasmitte, kun nogen som har været hjemme mens de er blevet testet.

**Herning:** Ikke så meget nyt.

Men kan nævne, at vi er begyndt at have en del udfordringer med pladsmangel på parkeringspladsen. Og det bliver kun værre med mange nyansættelser i specielt Administrations- og Servicestyrelsen, som fortsætter resten af året. Derudover vil de kommende pavilloner på parkeringspladsen kun gøre det endnu værre. Jeg håber der bliver fundet en løsning på de manglende p-pladser.

**Struer:** Intet nyt siden sidst. Der ansættes en hel del og huset er ved at være fuldt op. Problemer med mødelokaler.

**Århus:** Fleksibel seating er et pilotprojekt som forventes at starte den 15/9. Ikke begejstring blandt ansatte. Bekymring i forhold til smittespredning af corona. Der har været indbrud på Slet Parkvej igen. Der har efterhånden været en del. I Tolden er der en underdirektør som holder og skal over i Skattestyrelsen. Der er tre elever som er blevet fast ansat.

**Randers:** Der er kommet ny underdirektør i Erhverv. Der tilgår hele tiden nye medarbejdere. Der er kommet moms-graduates-forløb målrettet mod kritiske opgaver. Nu opgave med udland. Glad for kantinen.

**Skive:** Et par nye ansættelser. P-pladser er ved at være fyldt op.

## **2. praktik vedr. Repræsentantskabsmødet – valg af dirigent, sekretær samt stemmetællere**

Dirigent – Rune Pedersen

Sekretær – Tine Todsén

Stemmetællere – Søren Holt og Poul S. Pedersen

	Charlotte og Nini er villige til at genopstille som formand og næstformand. Der er ikke kommet kandidatlistor fra andre.
5.	<p><b>Dagsorden til HB-mødet den 15. september 2020:</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Velkomst</li> <li>2. Godkendelse af referat</li> <li>3. TR-strukturen – Fr.cia og Fr.sund</li> <li>4. OK'21 - mundtlig orientering</li> <li>5. Tillæg'20 – evaluering – mundtlig orientering</li> <li>6. Nyt domicil – mundtlig orientering</li> <li>7. Flytninger i Skatteforvaltningen – udestår mv.</li> <li>8. Flexible seating</li> <li>9. Corona-situationen</li> <li>10. Bordet rundt – Generelt om Skatteforvaltning/koncerne, herunder nyt fra TR-fora og TR-kredse og nyt fra sekretariatet. Og forberedelse af Konference (2 timer)</li> </ol> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. -</li> <li>2. -</li> <li>3. Orientering om at Tine opstiller i Fredericia. Intet hørt omkring Frederikssund</li> <li>4. Kort orientering fra Charlotte</li> <li>5. Gået ok i forhandlingerne de fleste steder</li> <li>6. Orientering - kort omkring indgåelse af samarbejde med politiforbundet</li> <li>7. ADST fra Horsens, Aalborg og Århus til Herning, Bindende svar i Struer. Søren kommenter på den til- og afgangsanalyse der er kommet i forbindelse med HSU. Der er rigtig mange som ikke har over 2 års-erfaring.</li> <li>8. Charlotte orienterer om processen og beslutningen.</li> <li>9. Smittetallet stiger og der skal igen tages forholdsregler. Der er ingen der er bekendt med smittede i kredsen. Bekymring for smitte når vi sidder i storrum – snakket om hvordan man opfører sig i storrum i forhold til at tale højt og snakke i telefon. Der er drøftet hvilke tiltag man kan tage.</li> <li>10. Der er drøftet om man skal flytte noget af de emner fra Konferencen til Kongres. Alternativ på Teams. Poul foreslår at man kan lave nogle Teamsmøder med Jørn og Allan hvor de en gang imellem fortæller om nyt. Søren nævner omkring vedtægternes § 12, hvad gør man hvis medlemmerne kræver at der afholdes generalforsamling når det er umuligt. Charlotte undersøger og vender tilbage til Søren.</li> </ol>
6.	<p><b>Bordet rundt – herunder evt.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Skattestyrelsen</li> <li>• Gældsstyrelsen</li> <li>• Motorstyrelsen</li> <li>• Service- og adm. styrelsen</li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"><li>• Øvrige styrelser</li><li>• Udvalg – f.eks. AMU – Rune orienterer om at der afholdt Teamsmøde. Der er to i udvalget som stopper pga. pensionering. Der er i udvalget drøftet om fleksibel setting.</li></ul>
--	---